



**KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA
HOSPITAL BINTULU**

Tarikh Iklan Sebutharga : 02 Mei 2018 (Rabu)

Sebutharga adalah dipelawa terbuka kepada Kontraktor/Syarikat yang mempunyai Sijil Kementerian Kewangan Malaysia dan berdaftar dengan Perbendaharaan Malaysia Sarawak dalam kod bidang yang berkaitan dan masih sah untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:

Bil	Butir-butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat dan tarikh Dokumen di Jual/Diperoleh	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebutharga
1	SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL DAN MENGHANTAR CONSUMABLE ITEM (PRINTER TONER & PC KIT) – HIS KE UNIT TEKNOLOGI MAKLUMAT DI HOSPITAL BINTULU UNTUK TEMPOH DUA (2) TAHUN. No Sebutharga: HBTU/B/SH/09/2018	Percuma	Unit Perolehan, Pejabat Pengurusan, Hospital Bintulu, Jalan Nyabau, 97000 Bintulu	020601 - ALATULIS (TIDAK TERMASUK BORANG DAN SEMUA JENIS KERTAS)	TIDAK BERKENAAN	16 MEI 2018 (RABU) JAM 1200 TENGAHARI

1. Kontraktor/Syarikat hendaklah membawa **SIJIL ASAL** Sijil Kementerian Kewangan Malaysia, Sijil Perbendaharaan Malaysia Sarawak serta dan satu salinan bagi setiap sijil tersebut. Keutaamaan adalah kepada syarikat **eP enabled**.
2. Dokumen tawaran yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermetri serta ditulis nombor rujukan sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Pejabat Pengurusan, Hospital Bintulu.
3. Kerajaan tidak akan terikat untuk memilih tawaran yang terendah dari mana-mana kontraktor/syarikat yang menyertai sebutharga ini. Keputusan Jawatankuasa Pemilihan Sebutharga ini adalah **MUKTAMAD**. Sebarang rayuan atau bantahan tidak akan dipertimbangkan.
4. Pembekal hendaklah mengemukakan tawaran harga **TANPA KENAAN GST** (Cukai Bekalan & Perkhidmatan). Pembekal perlu mengisytiharkan status pendaftaran GST dan mengemukakan nombor pendaftaran GST. (jika berkenaan)

**PENGARAH HOSPITAL
HOSPITAL BINTULU**

s.k : Residen Bahagian Bintulu
: Pegawai Daerah Bintulu
: Pejabatan Kesihatan Bintulu
: Pejabatan Pendidikan, Bintulu